
Синиша Мали: Славија ће финални изглед добити 2020. када ће почети градња метро станице, било би нерационално да смо сада вршили дубока копања
четвртак, 16 новембар 2017 21:07

Градоначелник Синиша Мали се данас, поводом пуштања у саобраћај Рузвелтове улице,
Трга Славија и Булевара ослобођења, тим саобраћајницама провозао трамвајем.

  

  

Он је у трамвају новинарима одговарао на питања у вези са радовима у Београду.

  

Том приликом Мали је рекао да те три саобраћајнице сада изгледају светски, а на
опаску новинара да су многи грађани имали примедбе да је музичка фонтана на Славији
прескупо плаћена, изразио је мишљење да она апсолутно оправдава намену.

  

 1 / 2



Синиша Мали: Славија ће финални изглед добити 2020. када ће почети градња метро станице, било би нерационално да смо сада вршили дубока копања
четвртак, 16 новембар 2017 21:07

  "Фонтана је још једна атракција главног града и део мозаика који се зове нови и лепшиБеоград", рекао је Мали.  Славија ће финални изглед добити када се буде почело с реализацијом пројекта метроа,јер је ту планирана метро станица, рекао је градоначелник Синиша Мали приликомобиласка реконструисаних саобраћајница - Мије Ковачевића, Рузвелтове, Трга Славија иБулевара ослобођења.  Први човек престонице је објаснио и зашто испод Славије није сређивана канализационамрежа.  - Очекујемо да за две-две и по године почне градња метроа и било би нерационално дасмо сада вршили дубока копања када нас већ то ускоро очекује - објаснио је Мали.    Градоначелник није крио задовољство обављеним радовима.  – Три веома важне саобраћајнице завршене су у рекордном року. Потпуно је обновљенаводоводна мрежа и постављена нова контактна мрежа, а Београд је добио трикилометра новог асфалта. Захваљујем Београђанима на стрпљењу, али и радницимакоји су били ангажовани и по киши и по великим врућинама – рекао је Мали.  Мали је напоменуо да се на тротоарима обављају накнадни радови, те да се на захтевграда они поплочавају, што би требало да буде завршено за највише петнаестак дана.  – Наредне године очекује нас реконструкција Краљице Марије, Цара Душана, ЏорџаВашингтона, а потом и Кнеза Милоша, тако да ћемо из године у годину максималнокористити грађевинске сезоне – нагласио је Мали.  (Б92, Танјуг, Блиц)   
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